



銀獎 Silver Award

公營機構及公用事業 Public Organizations and Utilities



香港浸會大學
HONG KONG BAPTIST UNIVERSITY

香港浸會大學 - 九龍塘校園

Hong Kong Baptist University - Kowloon Tong Campus

香港浸會大學致力減低校園的碳排放，實踐可持續發展，力求在教研中營造綠色文化，透過全人教育提倡環保責任。我們更促進與社區合作以履行社會責任，共建可持續發展社會。

Hong Kong Baptist University (HKBU) is committed to reducing the campus carbon emissions and putting sustainability into practice. The University strives to foster a culture through whole person education in which sustainability and environmental responsibility permeates our learning, teaching and research activities. We take on our social responsibility and partner with the wider community to achieve a sustainable society.



校園的綠色面積在過去兩年間增加了30%，不但有助減低使用冷氣的耗電量，更為大學社群提供更多休憩空間。
The 30% increase of campus green area in the past two years has reduced energy consumption for air conditioning and also provided more leisure space for the University community.



引入全電動車及再生能源設備等多項節能硬件，以減少碳排放。
Green hardware devices, including a 100% electric vehicle and renewable energy facilities, have been brought in to lower the carbon emissions.



學生及職員群體中有二百多位「校園綠色大使」，協助將低碳文化帶進校園及社區。
More than 200 Students and Staff Campus Green Ambassadors have been promoting a low carbon culture on campus and to the general public.



香港浸會大學致力成為綠色餐飲的典範，並提供減少廚餘及使用廚餘製作堆肥的整體解決方案。
HKBU is committed to becoming the role model in green catering and providing a total solution for food waste minimization and on-site food waste composting.